
 

 

FORBUNDSSTYRET 
 

Protokoll  
 

Møtested Teams  Fordeling Forbundsstyret 
Dato 11.10.23  Kopi  
Møtestart Klokken 15:30   Møtenummer 06/23 
Møteslutt Klokken 18:15  Antall sider 11 
  
Innkalte Cato Bratbakk 

Linda Myrset Dønnem 
Rune Lilledahl 
Noel Pedersen  
Embla Benedicte Gudbrandsen 
Marianne Fredbo 
Anne-Mari Gulbrandsen Moen 
Bjørn Wirum 

Forfall Anne-Mari Gulbrandsen Moen 
  
Fra 
Administrasjonen 

GS 

  
 
 
Agenda: 

1. Godkjenning av dagsorden 
2. Orienteringer og Fremtidige aktiviteter 
3. Saksbehandling 
4. Eventuelt 
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1. Godkjenning av dagsorden  
Referat ligger vedlagt  

2. Orienteringer og fremtidige aktiviteter 

Orienteringer 

Sak Kommentar Vedlegg 

SvU   
 

 

DU    

OW   

StU  
Vi har i perioden hatt 2 STU møter  
I etterkant av møtene har vi fremmet 2 
saker til FS/GS: 

1. Søknad til SSC for 

Dommerkurset de 

gjennomførte. 

2. Bergen som stilte seg 

disponible til å søke om VM jr. i 

2024.  

Vi har ikke mottatt noe svar på disse 
henvendelsene. 
Bergen har gjennomført kretsdommerkurs 
hvor 9 personer deltok og 4 besto 
eksamen. De som ikke bestod valgte å ikke 
gå opp til eksamen, da intensjonen var å 
lære mer om stup som foresatt. Totalt har 
vi fått 7 nye kretsdommere i stup i 2023. 
Det er kalt inn til trener 1 kurs i Bergen 7. 
og 8. oktober. 
Bærum Stupklubb arrangerte helgen 23. og 
24. TT3 i Nadderudhallen med 60 deltakere 
fra 8 klubber. 
Vi har fordelt samtlige Tripp Trapp stevner 
for 2024: 
TT1 Bergen   
TT2 Oslo  
TT3 Stavanger 
TT4 Klepp 
Bærum ønsker i tillegg et TT-stevne i 2024, 
og vil se på et passende tidspunkt for å 
arrangere det. Vi ønsker økt aktivitet og 
flere stevner. STU har tidligere godkjent 
flere STU arrangement enn de 4 som 
tidligere år har vært faste stevner. 
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Sak Kommentar Vedlegg 

STU jobber med aktivisering av etablerte 
og nye stupklubber. Innkalt til nytt STU 
møte 10. oktober. 
STU skal evaluere årets mesterskap 
sammen med landslagsledelsen som en del 
av møtet 10. oktober. 

VpU   

MaU • MaU jobber p.t. med ferdigstillelse av 
innbydelse til NM-24, som er rett rundt 
hjørnet.  

• MaU har til vurdering ulike tiltak med 
håp om økt deltakelse til NM.  

• Utvalget er i dialog om mulig arrangør 
av NM-2025. 

• Nordisk Open Masters er nettopp 
gjennomført i Bellahøj Svømmestadion 
i København, med mer enn 400 
deltakere fra 18 nasjoner.  

• Nytt av året er at European Aquatics 
(LEN) arrangerer kortbane EM masters. 
Første gang blir Madeira, Portugal, 19. 
til 25. november.  

 

AU   

Regnskap  Regnskap pr. oktober gjennomgått. Det 
rapporteres om ingen større avvik i forhold 
til budsjett.  
Første utkast til budsjett 2024 skal 
behandles ved neste Forbundsstyre møte 
den møte 15 november.  

• Regnskap 10-2023 

NIPA – Nasjonal 
idrettspolitisk møte 
plass.  

NSF var representert ved vår visepresident, 
Linda Myrset Dønnem, på Nasjonal 
Idrettspolitisk Arena (NIPA) på Ørland 
forrige uke. 

NIPA er en årlig møteplass for norsk idrett 
der idrettspolitikk står i fokus. NIPA er 
forankret på styre- og ledelsesnivå i Norges 
Idrettsforbund og i særforbundene. 

På NIPA ble viktige temaer som utviklingen 
og utfordringene norsk idrett står overfor 
etter covid tatt opp, og under en 
paneldebatt med politikere, LO-leder, 
representanter fra idrettskretser og 
særforbund ble både anleggssaker og 
økende utgifter i klubbdriften fremhevet. 

Særlig er problemet med mangel på anlegg 

• https://svomming.no/nyheter/n
sf-var-representert-pa-nipa/  

https://svomming.no/nyheter/nsf-var-representert-pa-nipa/
https://svomming.no/nyheter/nsf-var-representert-pa-nipa/
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Sak Kommentar Vedlegg 

en kjernesak i NSF, og vi er glade for at 
politikerne anerkjenner behovet for flere 
anlegg. 

Videre inkludert var temaer om hvorvidt 
Norge skal arrangere flere store 
mesterskap, landslagsmodellen og hvordan 
denne utfordres av utøvere som velger 
bort landslag og et mer markedsstyrt 
samfunn som krever mye eksponering av 
utøverne. 

Idrettstinget  President og visepresident deltar på 
ekstraordinært idrettsting og ISF ting 26. 
oktober. Dette er i all hovedsak saker som 
er utsatt fra Idrettstinget i juni måned.  
Saker som:  

• Regler for opptak av særforbund.  

• Økt anseelse, synlighet, mangfold og 
rammebetingelser for voksenidretten.  

• Tilskudd via aktivitetstall for 
aldersgruppen 0-5 år?  

• Egen grense for grentilskudd inne 
paraidretten.  

• Diverse lovsaker.  
 

• https://www.idrettsforbundet.n
o/Kalender/ekstraordinart-
idrettsting/  

Flyte • Flytekonferansen – «sammen mot 
drukning». RS Noatun 24-25. januar 
2024. 

• https://flyte.no/flytekonferanse
n  

Politiske møter Visepresident Linda Myrset Dønnem 
informerte fra innspillsmøte med fiskeri- og 
havministeren om nullvisjon for 
drukningsulykker mandag 18. september. 
NSF var representert med Visepresidenten 
og leder av fagavdelingen, Tore de Faveri.  
«Man blir ikke kokk av å tegne mat»  
123 år har NSF hatt mottoet: «Hver 
nordmann en svømmer, hver svømmer en 
livredder». Med over 75.000 medlemmer 
og 290 aktive klubber over hele landet er vi 
en av Norges største aktører innen 
svømming og aktivitet i vann. Vi utdanner 
instruktører, trenere og unge ledere slik at 
de kan gå foran i arbeidet med 
svømmeopplæring og svømmedyktighet i 
den norske befolkningen. Vi jobber med 
andre ord hver dag for at folk skal være 
trygg i vann. 

• https://svomming.no/nyheter/
man-blir-ikke-kokk-av-a-tegne-
mat/  

https://www.idrettsforbundet.no/Kalender/ekstraordinart-idrettsting/
https://www.idrettsforbundet.no/Kalender/ekstraordinart-idrettsting/
https://www.idrettsforbundet.no/Kalender/ekstraordinart-idrettsting/
https://flyte.no/flytekonferansen
https://flyte.no/flytekonferansen
https://svomming.no/nyheter/man-blir-ikke-kokk-av-a-tegne-mat/
https://svomming.no/nyheter/man-blir-ikke-kokk-av-a-tegne-mat/
https://svomming.no/nyheter/man-blir-ikke-kokk-av-a-tegne-mat/


  Forbundsstyret 

 

  Side 5 

Sak Kommentar Vedlegg 

For å bli trygg i vann må du ha tilgang til 
basseng og svømmeopplæring med 
kvalifiserte trenere og instruktører. Noe 
som NSF la stor vekt på under møtet, hvor 
også Kunnskapsdepartementet, Justis- og 
beredskapsdepartementet, Helse- og 
omsorgsdepartementet og Kommunal- og 
distriktsdepartementet var representert. 

Med disse ordene brakte NSF-
representantene flere tiltak på bordet som 
bør være en del av handlingsplanen for 
nullvisjon mot drukning. Blant annet 
følgende: 

• Gjøre basseng tilgjengelig og senke 
pris på inngang og leie 

• Videreføre tilskudd til 
svømmeopplæring i barnehage 

• Øke kompetansen i skolen 

• Øke bassengkapasiteten i hele 
Norge 

NSF adm.   • Ny avtale med Zeekit – forlengelse av 
avtalen ut 2024.  

• Ny avtale med Thon Hotels 2024-2027. 

• Ny samarbeidsavtale med Stiftelsen Vi 
med formål om økt rekrutering av 
mennesker med funksjonsnedsettelser 
til breddeaktivitet og skape varig 
aktivitet for 2023 til 2025. 

• Sponsoravtale med Stiftelsen Vi for 
årene 2023 til 2025. 

 

•  

Internasjonale møter 
Nordisk kongress og 
Len Kongress  

Årsmøte i det Nordiske Svømmeforbundet 
ble avholdt fredag 15. september i Funchal 
på Madeira (POR). Gjennomgang og 
godkjenning av aktivitetsrapport og 
regnskapet for 2022. Nordic Education 
Group videreutvikles og vil bli tatt opp til 
diskusjon i det neste GS-forum i 
januar/februar 2024.  
Færøyene har hatt styrelederfunksjonen i 
to år og nå overtar Danmark. God 
diskusjon og en samstemt gruppe, som 
fortsatt støtte Ukraina og vi er klare på 
viktigheten ved utestengelse av russiske og 
belarussiske utøvere til all internasjonale 

•   
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Sak Kommentar Vedlegg 

stevner, så lenge angrepskrigen pågår.  
  
LEN Kongress ble avhold lørdag 16. 
september i Funchal, Madeira (POR). 
Åpning av World Aquatics President 
Hussain Al-Musallam og LEN president 
Antonio Silva.  Sakene til diskusjon var 
tilpassing av LEN-loven til den nye World 
Aquatics loven, skifte av navn fra LEN 
til European Aquatics og implementering 
av den nye European Aquatics Integrity 
Unit. Det er også bestemt at vi skal ha to 
kongresser i 2024. Det skal avholdes en 
valgkongress den 27.januar 2024 i Athen, 
og ordinær kongress avholdes høsten 
2024. Tid og sted kommer senere.   

Diverse Ny kontaktperson for Norges 
Svømmeforbund fra Idrettsstyret  er 
styremedlem Astrid Strandbu.  

•  
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Fremtidige aktiviteter 
 

 
2023 

Måned Dato Beskrivelse Ansvarlig 

Januar  07 Idrettsgalla, Hamar  President + Visepresident 

 18 Nordisk GS møte, Helsinki  GS 

 18-19 Drukningskonferansen, Flyte, RS Noatun Horten President + Visepresident 

Februar  09 FS møte Teams 15.00 – 17.00 FS 

Mars 11-12 Landsstevnet, Ålesund Marianne F. + GS 

 16 FS møte Teams 15.00 – 17.00  FS 

 17-19  Zeekit LÅMØ Nord, Hammerfest  President 

  Zeekit LÅMØ Midt, Trondheim  Vise president 

  Zeekit LÅMØ Øst, Jessheim  Noel P.  

  Zeekit LÅMØ Vest, Bergen  Embla G. 

  Zeekit LÅMØ Sør, Mandal  Marianne F.  

 31-02 Barents Winter Games Bodø/Narvik  President 

April 14 FS Møte, Thon Hotell Gardermoen 11.00 – 17.00 FS 

 21-23 BSF, AdO, Bergen  President 

 14-16 Kompetansehelgen, Thon Hotell Gardermoen FS 

Mai 05-07 NM Masters Svømming, Sarpsborg   Noel P. 

 04-07 Bergen Open, AdO Arena Bjørn W. 

 11 FS møte Teams 16.00 – 18.00   

 25 FS møte Teams 16.00 – 18.00  

 27-29 Zeekit ÅM Nasjonal finale, Nadderud Bærum  President 

Juni 02 Idrettstinget 2023, Scandic Flesland, Bergen  President + Visepresident + 
GS 

 07 Antidoping Norge 20-års markering Kl.17-20:30  

 17-18 NM Open Water 17: UM, Masters & Mix stafett 
18:Senior & Junior. Heiavannet Sørumsand & Fet 
SK 

President 

 17-25 Special Olympics World summer games, Berlin  President 

 26-02 EM Senior Stup, Rzeszow, Polen  

Juli 01-04 NM Langbane Fredrikstad  President 

 14-30 VM Langbane Svømming, Stup Fukuoka, Japan  President  

  FINA Kongress, Fukuoka, Japan President  

 31-06 VM Para, Manchester, UK  

August 25 FS – Møte 10.00 – 15.00, Thon Lillestrøm FS + GS 

 25-27 Trener og lederkonferansen, Thon Lillestrøm FS + GS 

 28 Årsmøte Flyte, Litteraturhuset Oslo 17-19.00 GS 

 31-01 NIPA - Ørland Visepresident 

September 15-16 LEN Kongress, Funchal, Portugal  President 

Oktober 11 FS-Møte 15.30-17.30 Teams FS + GS 

 20-22 NM ungdom Svømming, Sandnes  GS  

 20-22 NM Junior Stup, AdO Bergen   

 26 Ekstraordinært Idrettsting digital 15.00 – 21.00 President & Vise president  

 27-29 Nordsjøstevnet 2023, Stavanger President 

 10-12 NM Senior Vannpolo, Stavanger  Embla (?) 

November 15 FS – Møte 15.30 – 17:30 Teams  FS + GS 

 16-19  NM Kortbane Svømming, AdO Bergen  President 
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 17-19  NM Senior og landsfinale Stup, Aqvarama Kr. 
Sand 

Bjørn W 

Desember 05-10 EM Kortbane, Bucuresti Romania   President  

 

 

 

3. Saksbehandling 

Protokoller 
Saksnummer FS2023-07-01 Saksnavn Protokoller 

Beskrivelse Vedlegg Merknad 

FS • Protokoll FS 05-23 • Godkjent 

VPU • Protokoll 12 og 14 
Protokoll 13 mangler  

• Tatt til etterretning 

DU •  •  

STU  • Protokoll 03 og 04-23 • Tatt til etterretning 

SVU •  •  

AU •  •  

MaU •  •  

PU • Protokoll 04-23 • Tatt til etterretning 

LU • Protokoll 01-23 • Tatt til etterretning 

PU   

OW • Protokoll 04-23 • Tatt til etterretning 

 
 

Innmeldte saker 
 

Saksnummer FS2023-06-02 Saksnavn Utkast NSFs etiske retningslinjer 
for internasjonale representanter 

Vedlegg TIl FS - NSFs etiske retningslinjer for internasjonale representanter 

Skrevet av Tore / Noel  Økonomisk ramme Ingen 

Inntekter  

Frister  

Kort 
beskrivelse 

NSFs etiske retningslinjer for internasjonale representanter gjelder for alle tillitsvalgte og 
ansatte som representerer NSF internasjonalt. Våre internasjonale representanter har ulik 
grad av tilknytning til NSF, og retningslinjene må også sees i sammenheng med andre 
relevante retningslinjer både fra norsk idrett og internasjonale organisasjoner. 
 
For NSF, som er medlem av World Aquatics, vil WA Integrity Code være et overordnet 
dokument med tanke på representasjon, all tid denne gjelder for alle medlemmer av 
klubber tilknyttet WA. 
 
Vi har ikke tatt inn sexkjøpsloven, men registrerer at dette er noe de fleste 
bistandsorganisasjoner har gjort. Altså; at kjøp av seksuelle tjenester er forbudt, også når 
man befinner seg i utlandet. Fint om FS gir tilbakemelding om dette bør flettes inn, f.eks. i 
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punkt 3.  
 
Vi ber om at de etiske retningslinjer vedtas av FS, med de kommentarer FS måtte ha, slik at 
vi kan gå videre med neste steg i prosjektet. 
Neste steg er å invitere alle internasjonale representanter til møte, hvor retningslinjene 
gjennomgås. Målet med dette er å skape en felles forståelse av retningslinjene, slik at man 
kan representere nasjonen og NSF på en god måte. 
Møtet planlegges gjennomført i løpet av november, og invitasjon planlegges sendt ut i løpet 
av uke 43. Hvis det viser seg vanskelig å arrangere møtet fysisk, vil vi legge til rette for 
gjennomføring på Teams. 

Styrets 
beslutning 

Strategi vedtatt  

 
 

Saksnummer FS2023-05-03 Saksnavn Dommeruniform 

Vedlegg  

Skrevet av SVU Økonomisk 
ramme 

 

Inntekter  

Frister  

Kort 
beskrivelse 

SVU er av den oppfatning at hvite bukser er et diskusjonstema blant dommerne, hvor 
spesielt kvinnelige dommere føler ubehag med hvite bukser som kan være 
gjennomsiktige når de blir våte – og kan være ubehagelig ifm. menstruasjon. 
Dette underbygges av undersøkelse gjort blant kvinnelige dommere, hvor et stort 
flertall av kvinnelige dommere en eller flere ganger har følt ubehag ved bruken av 
hvite dommerbukser. 

Under SVUs studietur til Stockholm kom det frem av samtaler med dommerne at    hvit 
overdel og sorte bukser også er det som er i bruk hos dem, med gode erfaringer. 

Utvalgets 
vurdering 

Rekruttering og ivaretakelse av dommere er en utfordring for alle klubber, og SVU er 
engstelig for at dagens kleskode med hvite bukser gjør dette ytterligere utfordrende. 
Internasjonalt ser vi at det brukes ulike farger både ift skjorter og benklær. Dette 
ønsker vi at også norske dommere kan bruke. SVU sitt mandat er mesterskap og 
mønstringer, men anbefaler sterkt at dette også skal gjelde alle øvrige stevner. 
Det vil selvsagt være noe kostnader knyttet til dette, men anbefaler at dette 
prioriteres både av NSF, krets og klubb. 

Utvalgets 
beslutning 

SVU ønsker å få innført krav om sorte busker med hvit overdel som dommeruniform 
på mesterskap og mønstringer gjeldende fra og med NM ungdom i oktober 2023. SVU 
mener det også er naturlig å se dette i sammenheng med resultatene fra den 
nasjonale spørreundersøkelsen og anbefaler at samme standard gjøres gjeldende for 
alle approberte stevner f.o.m. høstsesongen 2023. 

Styrets 
beslutning 

FS vedtok å innføre krav om sorte bukser med hvit overdel som dommer uniform på 
NSF mesterskap og mønstringer gjeldene fra NM ungdom oktober. Av praktiske 
hensyn vedtok FS at samme standard gjelder for alle approberte stevnet fra 
01.01.2024.    

Forslag til 
presisering av 
vedtak 

Forslag til presisering av FS vedtak FS2023-05-03 
Forbundsstyret, i samråd med Dommerutvalget, ser behovet for å tydeliggjøre 
retningslinjene for overgangen fra hvite til sorte benklær, samt tidsrammen for 
gjennomføringen av dette tiltaket. Vi ønsker å spesifisere at når vi refererer til 
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benklær, inkluderer dette både bukser og skjørt. Videre skal det benyttes mørke sko 
og belte til uniformen. Vi erkjenner at den fastsatte tidsrammen kan virke noe knapp, 
og vi vil ta hensyn til dette. NM langbane i juli 2024 vil være det første mesterskapet 
der alle dommere skal bruke sorte benklær, mørke sko og belte. For alle andre stevner 
gjelder regelen fra og med 1. januar 2025. Inntil disse datoene vil dommere på alle 
stevner ha muligheten til å velge mellom hvite og sorte benklær. 
 

SvU vurdering 
av presisering 

SVU er enig i presiseringen som inkluderer både bukser og skjørt. 
SVU er derimot kritisk til at dette drøyer ut i tid, og mener fortsatt dette burde være 
mulig å innføre allerede til NM ungdom 2023 i Sandnes. Jubelen stod i taket hos SSLK 
sin mesterskapskomite da sorte beinklær ble offentligjort, og mange har allerede 
svarte benklær som kan benyttes. 
Vi tenker å drøye helt til 2025 er svært uheldig med tanke på de klare 
tilbakemeldingene som kom i spørreundersøkelsen blant kvinnelige dommere. 
Informasjonen under ligger ute på svomming.no (f.o.m. 5. september) og det antas at 
klubbene allerede er innstilt på overgangen. 
 
SVU finner det likevel hensiktsmessig å imøtekomme FS sin presisering, og foreslår 
følgende: 

• Det oppfordres fortsatt sterkt til sorte beinklær både ved NM ungdom 2023 
og NM kortbane 2023, men både sorte og hvite bukser aksepteres. 

• Oppfordrer til matchende farge på belte og sko, men ikke et krav 
• NSF dekker opptil kr.1000,- for overdommere og startere til disse to 

mesterskapene for å sikre at disse stiller i sorte beinklær. Overdommere og 
startete er viktige forbilder. Hvis det ikke fins mulighet for å dekke dette på 
andre budsjettposter hos NSF i 2024, kan SVU vurdere å dekke det fra eget 
budsjett, eksempelvis ved å droppe arrangør lunch ved NM kortbane i Bergen. 

• SVU sitt mandat omhandler primært mesterskap og mønstringer, men SVU 
anbefaler at FS gjør en beslutning om innføring både på 
mesterskap/mønstringer og approberte stevner med sammenfallende 
tidsplan.   

• Fra og med NM langbane 2024 SKAL uniformeringen for dommere være sorte 
beinklær, med målsetting også om matchende farge på belte og sko. 

SVU vil ta initiativ til et møte med Dommerutvalget, med intensjon om å sikre en god 
dialog og godt samarbeid også i fremtiden. 
 

Styrets 
beslutning 

Forbundsstyret, i samråd med Dommerutvalget, ser behovet for å tydeliggjøre 
retningslinjene for overgangen fra hvite til sorte benklær, samt tidsrammen for 
gjennomføringen av dette tiltaket. Vi ønsker å spesifisere at når vi refererer til 
benklær, inkluderer dette både bukser og skjørt. Videre skal det benyttes mørke sko 
og belte til uniformen. Vi erkjenner at den fastsatte tidsrammen kan virke noe knapp, 
og vi vil ta hensyn til dette. NM langbane i juli 2024 vil være det første mesterskapet 
der alle dommere skal bruke sorte benklær, mørke sko og belte. For alle andre stevner 
gjelder regelen fra og med 1. januar 2025. Inntil disse datoene vil dommere på alle 
stevner ha muligheten til å velge mellom hvite og sorte benklær. 
 

 
 
 

http://svomming.no/
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Saksnummer FS2023-06-04 Saksnavn Utdeling av priser til alle grener  

Vedlegg  

Skrevet av Dag Rinden Økonomisk 
ramme 

  

Inntekter  

Frister  

Kort 
beskrivelse 

Dette er en sak som har blitt fremmet tidligere. Men sendes inn på nytt med støtte fra 
alle utvalgene (Open Water utvalget, Artistisksvømming utvalget, Vannpoloutvalget og 
Mastersutvalget). Alle utvalgene støtter saken.  

Målet er å fremme alle grenene i Norges Svømmeforbund og at disse skal få mulighet 
til å skinne på svømmesportens store fest under Trener-/Lederkonferansen.  

Alle utvalgene støtter denne viktige saken som har som mål å fremme og styrke alle 
grenene i Norges Svømmeforbund. Vi ønsker å gi hver gren den anerkjennelsen den 
fortjener og skape en mulighet for dem til å skinne under svømmesportens store fest 
under Trener-/lederkonferansen.  

For å oppnå̊ dette foreslår vi opprettelsen av en utmerkelsespris til hver gren, som vil 
bli tildelt utøvere, trenere eller bidragsytere i hver gren. Prisene vil bli delt ut under 
Trener-/Lederkonferansen sammen med alle de andre prisene. Der vi samler hele 
svømme-Norge for å feire suksessene og bidragene til våre dyktige utøvere og 
engasjerte bidragsytere.  

Tildelingen av prisene vil bli administrert av en komité sammensatt av en representant 
fra hvert av utvalgene. Denne komiteen vil ha fullmakt til å fastsette kriteriene for 
tildeling av priser hvert år, slik at de er i tråd med utviklingen i svømmesportene og 
reflekterer de beste prestasjonene og innsatsen i de ulike grenene.  

Vi ser frem til å få støtte fra Norges Svømmeforbund for dette initiativet, og vi tror det 
vil bidra til å fremme svømmesporten i Norge, inspirere utøvere og anerkjenne dem 
som har gjort en betydelig innsats for sporten vår.  

Utvalgets 
vurdering 

Open Water utvalget, sammen med de andre utvalgene, ønsker tilslutning for dette 
forslaget så raskt som mulig, slik at vi allerede nå̊ kan promotere og få inn kandidater 
til neste utdeling 2024.  

Styrets 
beslutning 

FS takker for innspill og tar det til etterretning.  
FS vurderer det ikke hensiktsmessig å opprette en utmerkelsespris til hver gren på det 
nåværende tidspunkt. FS vil gå i dialog videre med utvalgene for å finne en 
måte å anerkjenne alle grenene i forbundet på en god måte i fremtiden. 
 

 

 

 
 
 
 


